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Møtedato: 20.06.2013 Fra kl. 08:30 Til behandling: Sakene 061/13 - 065/13 

Møte nr: 5/2013 Til kl. 08:50 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Siv Anita Johnsen Brekke, Ronny Borge, Hege Harsvik, Tom Vidar Karlsen, Hege 

Elisabet Larsen, Trine Nordvik Løkås, Jørn Stene, Kenneth Svendsen. 

 

Varamedlemmer: 

Ottar Skjellhaug. 
 

Andre: 

Rådmann, kommunalsjef, formannskapssekretær. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 21.06.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  21.06.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagsorden: 

 2 ekstra saker 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4912      

      Arkiv sakID.:   13/471  Saksbehandler:  Stig Løvseth  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    056/13 FORMANNSKAP Dato:  03.06.2013 

 061/13 FORMANNSKAP  20.06.2013 

 

 

 

SØKNAD OM STØTTE TIL DRIFT AV ALPINBAKKEN I HOLTAN 

   

 
Vedlegg: Søknaden 

 

Saksopplysninger: 

 

Fauske IL Alpin/Snowboard søker om støtte til drift av Alpinbakken i Holtan. 

De søker om et årlig bidrag på kr 275.000,- til å dekke faste kostnader som forsikringer, hus, 

bakke, heis, skader på anlegg og mennesker, strøm og  renter på lån. 

 

Bakgrunnen for søknaden er at Fauske IL Alpin/snowboard har et lån i Sparebanken Nord-

Norge på kr 1.878.000,- som de nå ikke klarer å svare for., og de siste sesongene har klubben 

ikke klart å skaffe inntekter nok til å dekke de overnevnte faste utgifter.  

 

Klubbkassen er nå tom og de har utestående fordringer på ca kr 85.000,- 

Driften av anlegget foregår på dugnad. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Skulle banken si opp lånet, vil Fauske IL Alpin/Snowboard slite med de økonomiske 

forutsetningene, og drifta av bakken vil opphøre, og anlegget vil kunne gå konkurs. 

 

Forhold som slår inn hvis alpinanlegget får konkurs 

Holtanlia Alpinbakke har de siden 1984 år mottatt kr 3.803.000,- i tippemidler. 

Tippemidlene tildeles etter kriterier gitt av departementet, og Fauske kommune har over 

mange år hatt et eget forskutteringsfond av tippemidler.  Det er nå på kr 79.000,-, og det er i 

de overnevnte midler nylig forskuttert kr 1.620.000,- til anlegget, og tippemidler er ikke 

tilbakebetalt fondet. 

 

I «Retningslinjer om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet» punkt 2.2.4 står det: 
Når andre enn kommune eller fylkeskommune står som søker, må kommune/fylkeskommune garantere 

for at tilskuddsmottaker, ved eventuell misligholdelse av pkt. 2.3, tilbakebetaler tildelte spillemidler til 

departementet. Dette gjelder når samlet tilskudd til anlegget1 overstiger kr 2 000 0002 til nybygg 

og/eller rehabilitering av følgende anleggstyper: 

 Alle typer haller 

 Alpinanlegg 



 Golfanlegg 

 Motorsportanlegg 

 Kunstisbaner (hurtigløp og/eller bandy) 

Garantien skal være en selvskyldnergaranti. Garantitiden skal være 20 år. Garantien skal være stillet 

ved søknad om tilskudd, og utskrift av garantien skal følge søknaden. Kommunale garantier der 

maksimumsansvaret er over kr 500 000 krever statlig godkjenning (fylkesmannen). 

 

Fauske kommune må gjennom de overnevnte retningslinjer tilbakebetale tippemidlene da 

anleggseier må gjennom samme retningslinjer ha åpen idrettslig aktivitet i minimum 40 år fra 

ferdigstillelse av anlegget. 

Det betyr at forskutteringsfondet vil bli belastet for denne utgiften. Og forskutteringsfondet 

må tilføres mere midler, både i 2013 og 2014. 

En tilbakebetaling av tippemidlene vil være kr 3.803.000,-.  Hvordan dette nedbetales må 

avklares med Nordland idrettskrets, men erfaringer fra andre nedlagte anlegg tilsier at det kan 

bli et avkortet beløp og også nedbetalt over tid. 

 

Forhold som slår inn hvis tilskudd gis 

Ved å tildele et tilskudd årlig vil dette belastes på driftsbudsjettet.  Den totale utgiften av å 

tildele kr 275.000,- over 15 år som er rest-tida på anlegget når det gjelder tippemidler vil være 

kr 4.125.000,-. 

 

Fauske kommunes økonomiske situasjon tilsier at organisasjonen ikke kan belastes kr 

275.000,- årlig over mange år, over driftsbudsjettet når drifta allerede har store utfordringer. 

Fauske kommune ser også med bekymring på at anlegget kun er i drift noen få uker i året, og 

generer lav aktivitet.  Dette er noe som må hensyntas i vurderingen. 

-- 

 

Skulle Holtanlia alpinbakke bli slått konkurs av bank, vil Fauske kommune gjennom sin 

garanti måtte tilbakebetale tippemidler.  Denne summen ser vi er lavere enn å gi et 

kommunalt tilskudd over tid som må tas av driftsbudsjettet. 

Sett i lys av at det de seneste årene har vært få uker det har vært drift i anlegget, grunnet flere 

forhold, så belyser dette at driften fortsatt vil være utstabil grunnet klimatiske og tekniske 

forhold.  Noe som igjen har generert en lav aktivitet . 

 

Med bakgrunn i dette anbefales det å avslå søknaden. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Søknaden avslås. 

 

 

FOR-056/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

AP’s utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 

 



VEDTAK: 

Saken utsettes. 

 

NYE OPPLYSNINGER I SAKEN 

 

6. juni ble det avholdt møte mellom Fauske kommune v/Stig Løvseth og styreleder i Fauske 

IL Alpin/snowboard. 

I møtet framkom følgende opplysninger, som også er lagt fram som notat fra styrleder (dette 

notatet er vedlagt saken): 

 

For 2013 er det totale kapitalbehovet for alpinanlegget 140.000,- da det er vært få driftsdøgn.  

Endringen på søknadssum i det som kom i den opprinnelige søknaden, og det som ligger av 

nye opplysninger nå, er at etter 15. mars hadde klubben driftsdøgn, noe som viser at klubben 

kan forsvare sin drift ved en mer stabil situasjon.  Men klubben har løpende utgifter dette året 

som de ikke klarer å forsvare tilsvarende kr 140.000,-.  

 

Etter årets sesong er nå alle utfordringer rundt selve driften av anlegget er ryddet opp i, og alt 

utstyr er nå på plass slik at klubben vil kunne få vesentlige flere driftsdøgn enn tidligere.  

Returpumpe til dammen er installert, slik at vannsituasjonen til å produsere kunstsnø er nå 

bra. Kunstnøproduksjonen vil da kunne starte sesongen tidligere, vel og merke hvis det ikke 

blir en vinter med bare plussgrader. 

 

Alpingruppa har en helt klar forutsetning at de ønsker å kunne drifte alpinanlegget uten behov 

for tilskudd i framtida, og at det i utgangspunktet er et tilskudd for dette året som er det 

primære med søknaden. 

 

Rådmannen ser at saken er totalt endret, med de nye opplysningene som er kommet inn 

gjennom møtet, og at Fauske IL Alpin/snowboard har en klar plan og startet jobben med å 

finansiere en framtidig bærekraftig drift, men den økonomiske situasjonen til Fauske 

kommune er fortsatt anstrengt og det anbefales det at søknaden avslås. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 

 

Søknaden avslås. 

 

 

FOR-061/13 VEDTAK-  20.06.2013 
 

Ronny Borge (H) foreslo: 

Søknaden fra Fauske idrettslag Alpin/snowboard innvilges med kroner 140.000,-. 

Beløpet er en engangsstønad. 

 

Stønaden finansieres gjennom formannskapets konto. 

 

H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknaden fra Fauske idrettslag Alpin/snowboard innvilges med kroner 140.000,-. 

Beløpet er en engangsstønad. 



 

Stønaden finansieres gjennom formannskapets konto. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4960      

      Arkiv sakID.:   11/1251  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    049/13 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  19.06.2013 

 062/13 FORMANNSKAP  20.06.2013 

 

 

 

AMUNDSEN EIENDOM AS - SØKNAD OM KJØP AV TILLEGGSTOMT HOS 

FAUSKE KOMMUNE  

   
Vedlegg: Søknad m/kart fra Amundsen Eiendom AS datert 13.5.2013 

Tidligere sak om kjøp av areal F-sak 078/12 

 

Saksopplysninger: 

 

Amundsen Eiendom AS søker i brev datert 13.05.2013 om tillatelse til erverv av et areal stort ca 

3 dekar av Fauske kommunes eiendom gnr 103 bnr 11. 

 

Amundsen Eiendom AS eier eiendommene gnr 103 bnr 1160 og bnr 1376 beliggende i 

Industriveien på Søbbesva. Eiendommene har til sammen et areal på ca 7,5 dekar.  

 

Det er opplyst i søknaden at firmaet Amundsen Eiendom AS har behov for større tomt for å 

kunne utvide virksomheten som nå er under oppstart. Det omsøkte areal skal tillegges 

eksisterende tomt. 

 

Samme søker søkte i mars 2012 om en tilleggstomt på ca 6 dekar i samme område. Søknaden ble 

innvilget av formannskapet i sak 78/12 den 23.04.2012. Søkeren har i ettertid sagt i fra seg 

tomta.  

 

Rådmannen legger til grunn samme vurdering som ved behandling av søknaden i 2012. Atkomst 

til tilleggstomta vil være over eiendommen som søker eier fra før.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Amundsen Eiendom AS innvilges erverv av ca 3,0 dekar av eiendommen gnr 103, bnr 11 

på de vilkår/retningslinjer som er gitt i K-sak 061/09. 

 

Prisen settes til kr 160,- pr m2 i henhold til vedtak i K-sak 061/09, indeksregulert fram til 

ervervsdato.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.   

 

 

PLUT-049/13 VEDTAK-  19.06.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 



 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Amundsen Eiendom AS innvilges erverv av ca 3,0 dekar av eiendommen gnr 103, bnr 11 

på de vilkår/retningslinjer som er gitt i K-sak 061/09. 

 

Prisen settes til kr 160,- pr m2 i henhold til vedtak i K-sak 061/09, indeksregulert fram til 

ervervsdato.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.   

 

 

 

FOR-062/13 VEDTAK-  20.06.2013 
 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Amundsen Eiendom AS innvilges erverv av ca 3,0 dekar av eiendommen gnr 103, bnr 11 

på de vilkår/retningslinjer som er gitt i K-sak 061/09. 

 

Prisen settes til kr 160,- pr m2 i henhold til vedtak i K-sak 061/09, indeksregulert fram til 

ervervsdato.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.   

 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4019      

      Arkiv sakID.:   13/991  Saksbehandler:  Irene Larssen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    063/13 FORMANNSKAP Dato:  20.06.2013 

 055/13 KOMMUNESTYRE  20.06.2013 

 

 

 

FOLKEHELSEUTVALG I FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: Ingen  

 
 

Saksopplysninger: 
 

I forbindelse med igangsatt arbeid med folkehelse i 2009 ble det definert mandat for 

folkehelsearbeidet samt opprettelse av folkehelseutvalg. (KOM-048/09). Utvalgets hensikt var å 

foreslå strategier og utarbeide planer for folkehelsearbeidet i Fauske kommune.  

 

Det ble lagt vekt på at folkehelsearbeidet handler om alle som bor i Fauske kommune og at det 

krever en solid politisk, administrativ og faglig forankring. Formannskapet ble styringsgruppe 

for folkehelsearbeidet. 

 

Siden 2009 har mye skjedd innen folkehelseområdet i Fauske kommune. Kommuneplanens 

samfunnsdel er revidert og folkehelse er sterkt fokusert i planen. 

 

Folkehelseutvalget fra 2009 består av: 

1) Ordfører i Fauske kommune 

2) Enhetsleder familiesenteret/helse 

3) Enhetsleder plan – utvikling 

4) Kommuneoverlege  

5) En representant fra NAV 

6) En representant fra Fauske videregående skole 

7) En representant rekruttert gjennom Fauske idrettsråd 

8) En representant rekruttert gjennom Fauske Frivillighetssentral 

9) En representant fra Valnesfjord Helsesportssenter 

10) En representant rekruttert gjennom Fauske næringsforum 

11) En representant rekruttert gjennom Kommunalt foreldreutvalg (KFAU) i Fauske kommune 

12) En representant fra Fauske eldreråd 

Sekretær: Folkehelserådgiver 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 



Folkehelseutvalget har ikke vært i drift på 1 ½ år. Ideen med å ha et bredt sammensatt utvalg er 

god.  Å samle alle medlemmene av utvalget og få et oppriktig engasjement i en ellers travel 

hverdag har vist seg å være utfordrende. Det er behov for å gjøre folkehelseutvalget om til et 

mere handlekraftig utvalg med færre representanter enn tidligere, og med politisk og 

administrativ deltakelse. 

 

Folkehelseutvalget mandat skal som tidligere vedtatt være å bidra til gode oppvekst- og levekår 

for alle i Fauske kommune (KOM-048/09). Arbeidet skal preges av fremmende strategier med 

fokus på faktorer som bidrar til helse og hvordan menneskelige ressurser utvikles. Dette 

innebærer konkret og målrettet arbeid på områder som skole og barnehage, bo- og nærmiljø, 

infrastruktur og byutvikling, fritid og arbeidsliv. 

 

Utvalget skal arbeide for at for innbyggerne i Fauske kommune får: 

 En god start i livet 

 En god oppvekst 

 Et helsefremmende voksen- og arbeidsliv 

 En helsefremmende alderdom 

 

For å få til dette skal utvalget arbeide for  

 å gjøre det enklere for individet å ta ansvar for egen helse 

 å etablere brede allianser for folkehelsearbeidet mellom offentlig, frivillig og privat sektor 

 å stimulere helsetjenesten til å forebygge mer og ha økt fokus på helsefremmende strategier  

 å utvikle kunnskapsbaserte tiltak og praksis på alle nivå og områder i kommunen  

 

Som tidligere er formannskapet folkehelseutvalgets styringsgruppe. 

 

Folkehelseutvalget representanter oppnevnes for 2 år av gangen, med mulighet til forlengelse for 

å opprettholde kontinuitet i utvalget. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 

 
Folkehelseutvalget i Fauske kommune er representert med: 
 

1. To politisk representanter oppnevnt av formannskapet. 

2. To administrative representanter oppnevnt av rådmannen. 

3. Folkehelserådgiver Irene Larssen. 

 

 

FOR-063/13 VEDTAK-  20.06.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Folkehelseutvalget i Fauske kommune er representert med: 
 

1. To politisk representanter oppnevnt av formannskapet. 

2. To administrative representanter oppnevnt av rådmannen. 

3. Folkehelserådgiver Irene Larssen. 

 



Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/5268      

      Arkiv sakID.:   13/1208  Saksbehandler:  Line Kristiansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    064/13 FORMANNSKAP Dato:  20.06.2013 

 

 

 

SØKNAD OM BEVILLING TIL SKJENKING AV ALKOHOL 

   

 
Vedlegg: Søknaden med uttalelser 

 

Sammendrag: 
Det er fremmet søknad om skjenking av øl, vin og brennevin fra Jansen Boligservice AS. 

Skjenkinen skal foregå på Brygga Hotell i Sjøgata 84. Hotellet eies av Jansen Boligservice AS. 

 

Saksopplysninger: 

 

Det foreligger søknad om bevilling for skjenking av alkohol for Jansen Boligservice AS.  

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht: 

1. Selskapet som søker bevillingen 

2. Type virksomhet 

3. Skjenkelokale 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder.  

 

Det er ikke framsatt noen merknader vedrørende vandel for noen av de involverte fra 

Skattekontor eller Politiet. Enhet helse har gitt positiv uttalelse 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til våre alkoholpolitiske retningslinjer og funnet at 

det innstilles positivt i denne saken. 

 

RÅDMANNEN FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Jansen Boligservice AS – foretaksnr.: 992 812 621- gis bevilling for skjenking av øl, vin 

og brennevin på følgende vilkår: 

 

Type bevilling:  Alminnelig 

Skjenkested:   Brygga Hotell, Sjøgata 84, 8200 FAUSKE 

Type virksomhet: Spiserestaurant og Hotell 



Skjenketid:  I henhold til alkoholloven og kommunens alkoholpolitiske 

handlingplan 

Styrer/Stedfortreder. Lars Erik Jansen/Jann Werner  

 

Bevillingsperiode: 01.07.2013-30.06.2016 

 

 

FOR-064/13 VEDTAK-  20.06.2013 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Jansen Boligservice AS – foretaksnr.: 992 812 621- gis bevilling for skjenking av øl, vin 

og brennevin på følgende vilkår: 

 

Type bevilling:  Alminnelig 

Skjenkested:   Brygga Hotell, Sjøgata 84, 8200 FAUSKE 

Type virksomhet: Spiserestaurant og Hotell 

Skjenketid:  I henhold til alkoholloven og kommunens alkoholpolitiske 

handlingplan 

Styrer/Stedfortreder. Lars Erik Jansen/Jann Werner  

 

Bevillingsperiode: 01.07.2013-30.06.2016 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Avdelingsleder servicetorget til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/5164      

      Arkiv sakID.:   13/161  Saksbehandler:  Line Kristiansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    065/13 FORMANNSKAP Dato:  20.06.2013 

 

 

 

SØKNAD OM BEVILLING TIL SKJENKING AV ALKOHOL 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

Det er fremmet søknad om skjenking av øl, vin og brennevin fra Sulitjelma Fjellandsby. 

Sulitjelma Fjellandsby holder til i Daja i Sulitjelma. Fjellandsbyen eies av Endre Grønnslett. 

 

Det har tatt lang tid med saksbehandlingen av denne saken, det har derfor vært gitt leilighetsvis 

skjenkebevilling til Fjellandsbyen under den tiden saksbehandlingen har pågått. 

 

Saksopplysninger: 

 

Det foreligger søknad om bevilling for skjenking av alkohol for Sulitjelma Fjellandsby.  

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht: 

4. Selskapet som søker bevillingen 

5. Type virksomhet 

6. Skjenkelokale 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder.  

 

Det er ikke framsatt noen merknader vedrørende vandel for noen av de involverte fra 

Skattekontor, Resultatenhet Sosial eller Politiet. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til våre alkoholpolitiske retningslinjer og funnet at 

det innstilles positivt i denne saken. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Sulitjelma Fjellandsby – foretaksnr. 994 744 127 – gis bevilling for skjenking av øl, vin 

og brennevin på følgende vilkår: 

 



Type bevilling:  Alminnelig 

Skjenkested:   Sulitjelma Fjellandsby, Kafeteria, lavvo og møterom 

Type virksomhet:  Alpinanlegg med kafeteria og møtefaciliteter 

Skjenketid:   I henhold til alkoholloven og kommunens alkoholpolitiske 

handlingsplan.  

Styrer/Stedfortreder:  Endre Grønnslett/ Tonje Linnea Setså 

 

Bevillingsperioden er: 01.07.2013 - 30.06.2016. 

 

 

FOR-065/13 VEDTAK-  20.06.2013 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Sulitjelma Fjellandsby – foretaksnr. 994 744 127 – gis bevilling for skjenking av øl, vin 

og brennevin på følgende vilkår: 

 

Type bevilling:  Alminnelig 

Skjenkested:   Sulitjelma Fjellandsby, Kafeteria, lavvo og møterom 

Type virksomhet:  Alpinanlegg med kafeteria og møtefaciliteter 

Skjenketid:   I henhold til alkoholloven og kommunens alkoholpolitiske 

handlingsplan.  

Styrer/Stedfortreder:  Endre Grønnslett/ Tonje Linnea Setså 

 

Bevillingsperioden er: 01.07.2013 - 30.06.2016. 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Avdelingsleder servicetorget til videre forføyning    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


